
Protokół Nr  5/10 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  15 marca 2010 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:  

a) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 
przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa zespołu boisk sportowych przy Szkole 
Podstawowej Nr 3 w Białogardzie” w ramach programu „Moje Boisko – Orlik 2012” 
– druk A, 

b) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 
przedsięwzięć inwestycyjnych: „Termomodernizacja Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Białogardzie”, Termomodernizacja Przedszkola Miejskiego Nr 1 w 
Białogardzie” i „Rozbudowa bazy noclegowej w kompleksie sportowo-rekreacyjnym 
przy ul. Moniuszki w Białogardzie” – druk B, 

c) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 
przedsięwzięć inwestycyjnych obejmujących przebudowę ulic Drzymały, Mickiewicza i 
Nowowiejskiego – druk C, 

d) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 
przedsięwzięć inwestycyjnych obejmujących przebudowę ulic Chopina, Ciszewskiego, 
Elbląskiej, Komara i Tatrzańskiej – druk D, 

e)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2010 – druk E. 
3. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1330 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Stefan 
Purol. Komisja przyjęła przedstawiony porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, 
głosując: za-5 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał:  

a) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 
przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa zespołu boisk sportowych przy Szkole 
Podstawowej Nr 3 w Białogardzie” w ramach programu „Moje Boisko – Orlik 2012” 
– druk A, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał o rozpoczęcie inwestycji ul. Drzymały oraz wkład Starostwa Powiatowego? 
Burmistrz – odpowiedział, że ul. Drzymały robimy samodzielnie w ramach RPO, jesteśmy po 

przetargu. Realizujemy to zadanie  do 25 m przed rondem. Natomiast ul. Nowowiejskiego 
będzie realizowana w ramach RPO wraz ze Starostwem Powiatowym, gdzie Starostwo 
realizuje ul. Zwycięstwa a Miasto II etap ul. Noskowskiego, ul. Kiepury i ul. 
Nowowiejskiego. Liderem realizacji zadania jest Powiat ale każdy płaci za siebie. 
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S.Hatłas – pytał o godziny otwarcia orlików i koszty z tym związane? 
Burmistrz – odpowiedział, że moc halogenów jest bardzo duża, ale starają się skracać, aby 

zmniejszyć koszty. 
B.Stanczewski – pytał w nawiązaniu do zadłużenia Miasta w 62%, czy Miasto powinno się 

zadłużać, czy to dobry czas na inwestowanie w ramach kredytów? 
Burmistrz – odpowiedział, że każdy kredyt trzeba spłacić, Miasto zaciąga kredyty 

krótkoterminowe. Nasz deficyt był najniższy spośród innych miast. Nasza polityka jest taka, 
że poziom zadłużenia jest w granicach niskich, aby można było zaplanować inne inwestycje. 
Czas jest dobry tylko trzeba mieć swoje środki. Nie zawsze można się zadłużać, bo sprzedaż 
z majątku nie zawsze się udaje. 

 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 

b) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 
przedsięwzięć inwestycyjnych: „Termomodernizacja Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Białogardzie”, Termomodernizacja Przedszkola Miejskiego Nr 1 w 
Białogardzie” i „Rozbudowa bazy noclegowej w kompleksie sportowo-rekreacyjnym 
przy ul. Moniuszki w Białogardzie” – druk B, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, głosując: 
za-3, przeciw-1, wstrzymało się-1. 

 

 
c) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 

przedsięwzięć inwestycyjnych obejmujących przebudowę ulic Drzymały, Mickiewicza i 
Nowowiejskiego – druk C, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 

 
d) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 

przedsięwzięć inwestycyjnych obejmujących przebudowę ulic Chopina, Ciszewskiego, 
Elbląskiej, Komara i Tatrzańskiej – druk D, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 

 
e)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2010 – druk E. 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 

 
 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 
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Ad 3 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz.14.00   zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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	        Przewodniczący  Komisji 
	                    Stefan Purol  

